



Byalagsmöte 2014-05-04

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas av viceordförande Britt-Marie Larsson.

§2 Val av justeringsman

Åsa Svensson ska justera dagens protokoll.

§3 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

§4 Förra mötets protokoll

Signeras och läggs till handlingarna.

§5 Saker till punkt 12 – övriga frågor

Sten Wemmert och Kim Hansen har frågor till denna punkt.

§6 Kassarapport

Då Anita idag inte kan närvara väntar vi med redovisningen till nästa möte

§7 Uppföljning från skräpplockardagen och Valborg

På skräpplockardagen deltog 25 personer, varav 15 scouter, nästa år är det Kommunen som ska bestämma dagen för evenemanget.

Träffen vid bålet på Valborgsmässafton var välbesökt, arrangemanget lyckat, hade nytt publikrekord, frivilliga var det dock inte så många som ställde upp...

§8 Aktiviteter inom Byalaget

- a) Växtloppis – Johanna och Sofia har meddelat att anmälningarna strömmar in, vi har fått flera frivilliga som vill baka.
- b) Våffelfest för pensionärer – Gun, Irene, Anita och Britt-Marie har anmält sig för tjänstgöring denna eftermiddag.

§9 Fastställande av utdelningsområde

Efter diskussion torde det nu vara klart i vilka områden vi ska dela ut våra meddelanden till byborna.

§10 Problem med nedbusning av byn

För några veckor sedan ordnades ett möte i skolan med lärare, föräldrar och andra intresserade för att diskutera vandaliseringen i byn. Britt-Marie är invald i en nybildad kommitté som ska följa utvecklingen, kan följas över facebook. Vissa föräldrar har beslutat att börja nattvandera igen.



§11 Målning av Brandstationen

Vi diskuterar om det bästa tillvägagångssätt och kommer fram till att vi ska utfärda anbudsunderlag för att kunna be intresserade företag att skicka anbud.

§12 Övriga frågor

Britt-Marie föreslår att vi ska ha bättre koll på våra hyresgäster när de lämnar lokalen. Det har hänt flera gånger att det inte hade iordningställt lokalen. Vi tar återigen upp frågan om en tavla eller ett anslag med ordningsregler.

Britt-Marie ska också undersöka huruvida Brandstationen är med i Kommunens avtal med Anticimex. Det har klagats över mycket flugor, speciellt i området kring trappan.

Kim tar upp att vår gamla kopiator nog måste skrotas då den inte fungerar som den ska. De närvarande i styrelsen instämmer och vi beslutar att kopiatorn skrotas.

Sten rapporterar om mötet med Mölleföreningen på skolan. Han är angeläget om att de olika föreningarna ska samarbeta. De närvarande är principiellt av samma åsikt men vill inte ha fler åtaganden.

§ 13 Byalagsrådet

Sten redogör att man fortfarande inte ha skickat något protokoll från förra mötet och att det nya mötet ska äga rum den 13 maj.

§14 Saker till nästa möte

Kassarapport – planering av midsommarfirandet - musiken för detta evenemang är klar – hur många kan tänka sig att hjälpa till – vem plockar blommor och grönt?

§14 Mötet avslutas

Ordföranden Britt-Marie Larsson avslutar mötet, nästa möte äger rum den 8 juni.

Britt-Marie Larsson
Viceordförande

Ute Olsson
Sekreterare

Åsa Svensson
Justeringsman

